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因为感恩，时时把你牵挂；因为感恩，常常给你问候；因为感恩，默默为你祈祷；因为感恩，送上诚挚祝福：祝你感恩节快乐！以下是为您整理的《幼儿园英文感恩节祝福语》，供大家赏阅。 【篇一】 Warm wishes at Thanksgiving. 在...
因为感恩，时时把你牵挂；因为感恩，常常给你问候；因为感恩，默默为你祈祷；因为感恩，送上诚挚祝福：祝你感恩节快乐！以下是为您整理的《幼儿园英文感恩节祝福语》，供大家赏阅。
【篇一】
Warm wishes at Thanksgiving.
在感恩节，衷心地祝福你们。
I wish you could be here on Thanksgiving.
但愿你能来过感恩节。
It will be sad not to see you during the holiday when families get together.
家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
Our first Thanksgiving should be our best.
我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
I wouldnt want to spend Thanksgiving with anyone else.
我只愿和你共度感恩节。
Thanksgiving just wont be the same without you.
没有你，感恩节就不会一样了。
This will be our first Thanksgiving apart.
这将是我们第一次不在一起过感恩节。
Thanksgiving is a time when I tell you that I love you.
感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.
孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们爱你们。
【篇二】
1、I wish you could be here on Thanksgiving.但愿你能来陪我过感恩节
2、God bless you and your family at Thanksgiving and always!上帝会保佑你和你的家人
3、Thanksgiving just won\'t be the same without you没有你感恩节就不会一样了。
4、Just dig into the roast turkey. Wish you a wonderful Thanksgiving!愿你有一个美妙的感恩节
5、Though we are not with you but we miss you all on this Thanksgiving Day.虽然感恩节你不能和我们在一起，但是我们会想念你的。
6、Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
7、Joy and fun, wish fulfillment and blessing, come to your home this Thanksgiving!感恩节里尽情享受快乐吧
8、I am so grateful that I have you all with me on this Thanksgiving Day.盼望能和你一起共度感恩节
9、Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
10、It will be sad not to see you during the holiday when families get together.家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
11、What a wonderful time to be together.在一起的时光多么快乐
12、A card can say more than a thousand words. Happy Thanks giving day!千言万语敌不过卡片的祝福。
【篇三】
1, your bright smile in my heart, grow your kind voice around me today, your passion inspired me, your sincere help warm my heart, in the coming Thanksgiving, sincere say to you: thank you...
2, thanks to sister to help guide me healthy growth, to support me through the green years, support I finish school, when I am difficult, putting out their warmth of hand. I wish a happy holiday!
3, love, into the mother\'s milk, feeding I was growing up; Love, is the result of the mother\'s hands, cultivate my success; Overflow mother love, care, support me. Love warm my life, I use the life to return - thank for a mother for! I wish you a happy holiday!
4, the most important three things in life is: with tolerant heart towards the world, towards life; With happy heart created the world, change your life; With grateful heart feeling world, feel the life! Happy Thanksgiving Day!
5, you have severe eye although, but more is warm and deference, although you is not equal to idle show, do you have severe eye although have been concerned about me. Thank you, father! Thanksgiving Day joy! Have been concerned about me. Thank you, father! Thanksgiving Day joy!
6, because of the sun, the earth all things free. Because of the moon, the night is no longer bleak. Because of the stars, the sky is no longer remote open. Because of your company, I become happy.
Seven, my mother, today is Thanksgiving Day, I need to thank most person is you, thank you for giving me life, and taught me grow. I love you, I wish you a happy and healthy forever!
8, to help my friends and the friends I love saying thanks, thank you entered my life, let me make my life rich and beautiful, I hope my life time, bring you endless happiness. I wish you healthy and happy!
9, mom and dad, you know, son in silently pray for you, you would feel better as young, happy, no worries, think of me is to smile, like sunshine every day. I wish you a happy holiday!
10, a flower picked a long time wilted also won\'t lose, an umbrella last for a long time the rain has stopped also remember, a road for a long time also couldn\'t get to the end, it was getting dark export thought for a long time didn\'t say a word, it\'s good to have you! Happy Thanksgiving Day!
1、你的灿烂笑容长留我心中，你的亲切话语永伴我左右，你的热情激励鼓舞我前行，你的真诚帮助温暖我心房，在这感恩节来临之际，真诚的对你说声：谢谢……
2、感谢姐妹，帮助引导我健康成长，支持我走过青涩岁月，扶持我完成学业，在我困难的时候，伸出她们温情的手。祝节日快乐!
3、爱，融入母亲的乳汁，哺育我成长;爱，源于母亲的叮咛，培养我成才;爱，溢出母亲的呵护，支持我拼搏。爱暖我一生，我用一生回报――感谢母亲!祝您节日快乐!
4、人生极为重要的三件事便是：用宽容的心对待世界，对待生活;用快乐的心创造世界，改变生活;用感恩的心感受世界，感受生活!祝感恩节快乐!
5、您的目光虽则有严厉，但更多的是温暖和敬服，虽则您不等于闲表露，您的目光虽则有严厉一直都在关心着我。谢谢您，父亲!感恩节欢愉!一直都在关心着我。谢谢您，父亲!感恩节欢愉!
6、因为有了太阳，大地万物自由生长。因为有了月亮，夜晚不再暗淡无光。因为有了星星，天空不再辽远空旷。因为有了你的陪伴，我变的幸福快乐。
7、妈妈，今天是感恩节，我最需要感谢的人就是您，谢谢您给了我生命，并教导我成长。我爱您，祝您永远健康快乐!
8、向帮助过我的朋友和我所爱的朋友说声感谢，感谢你走进我的生命，让我的生命丰富而又美丽，我愿我有生的时光，带给你无限的快乐。祝您健康快乐!
9、爸爸妈妈你们可知道，儿在为你们默默的祈祷，愿你们心情舒畅似年少，快快乐乐没烦恼，想起我来都是笑，每天都似阳光照。祝您们节日快乐!
10、一朵花摘了许久枯萎了也舍不得丢，一把伞撑了许久雨停了也记不起收，一条路走了许久天黑了也走不到尽头，一句话想了很久才说出口，有你真好!祝感恩节快乐!
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